
CNN News Highlights — ScarJo VS OpenAI 
1) bot 2) eerily 3) field of research 4) founded 5) project 6) summer workshop 

 
Ten Second Trivia: In what year was Artificial Intelligence _____ as a _____?  
1935, 1956, 1970, or 1983? 
 
If you said 1956, your intelligence is not artificial. In 1956, Dartmouth College professor John McCarthy 
organized a _____ around Alan Turing's question, Can Machines Think? McCarthy named the _____ 
Artificial Intelligence and a field of research was born. 
 
Hollywood actress Scarlett Johansson has some serious issues with the new voice for the _____ in an 
update for OpenAI's ChatGPT, the artificial intelligence program with which you can have conversations. 
She says that voice sounds _____ similar to hers. CNN's Jason Carroll is on the story. 
 

1) audiences 2) distinctive 3) portraying 4) sci-fi romance 5) speaking out against 6) synthetic 
 
Good morning, Theodore. Morning. 
You never saw her face in the _____ titled "Her", but _____ knew it was Scarlett Johansson's _____ voice 
_____ Samantha, the _____ Siri-like character in the 2013 film. 
You have a meeting in five minutes. You want to try getting out of bed? You’re too funny. 
 
The actor is now _____ OpenAI and its CEO Sam Altman, saying her real voice sounds too close to the 
one OpenAI created for ChatGPT's updated model. The artificial voice goes by the name "Sky."  
Here's a sample of what Sky sounds like: Hey there. It's going great. How about you? 
 

1) cast 2) deliberately mimic  3) general public 4) outreach 5) released a statement 6) reveal 
 
Too similar for Johansson, she _____ saying, “…my friends, family, and the _____, all noted how much the 
newest system named "Sky" sounded like me. I was shocked, angered, and in disbelief.” 
 
Altman fired back saying the voice of Sky is not Scarlett Johansson, and it was never intended to resemble 
hers. We _____ the voice actor behind Sky's voice before any _____ to Ms. Johansson. 
 
On OpenAI's blog, it said the company wanted a voice that was timeless, approachable, and it narrows the 
field of more than 400 voice submissions and settled on a different actress saying, we believe that A.I. 
voices should not _____ a celebrity's distinctive voice. Altman would not _____ who they hired to voice 
Sky, he says, to protect their privacy. 
 

1) agent 2) buying that 3) declined 4) offer 5) reconsider 6) split 
 
Johansson isn't _____, saying not only did Altman reach out last September with an _____ to have her 
voice ChatGPT 4.0, which she says she _____. She also says two days before it was released. Altman 
asked her _____ if she would _____, then he tweeted this on May 13th, the day of its release, just one 
word: her. 
People we spoke to were _____ on whether ChatGPT Sky sounds similar to Johansson? 
I accept Lucy, how it sounds like her. 
 

1) apologizing 2) debate 3) hired 4) legal counsel 5) likeness 6) paused 
 
Do you think the voices sound similar, yes or no? No, not really. 
I don't think it sounds similar. I don't. I think it's distinct enough. 
 
People can _____ all they want. Johansson has _____ _____, saying this is about protecting her person's 
_____ and identity. As for OpenAI, it _____ the use of Sky voice and its products, its CEO _____ saying, 
we are sorry to Ms. Johansson, that we didn't communicate better. 
 
 



Translation 
 
十秒問答：人工智慧在哪一年被創立為一個研究領域？1935 年、1956 年、1970 年還是 1983 年？ 

如果你說是 1956 年，你的智慧不是人工的。1956 年，達特茅斯學院的教授約翰·麥卡錫圍繞艾倫·圖靈的問題

「機器能思考嗎？」組織了一個暑期工作坊。麥卡錫將該項目命名為人工智慧，於是一個研究領域誕生了。 

好萊塢女演員斯嘉麗·喬韓森對 OpenAI 的 ChatGPT 更新中的新機器人語音有嚴重問題，這是一個你可以與之

對話的人工智慧程序。她說這個聲音聽起來和她的聲音非常相似。CNN 的傑森·卡羅爾在報導這個故事。 
---- 
早上好，西奧多。 

早安。 

在科幻愛情片《她》中，你從未見過她的臉，但觀眾知道那是斯嘉麗·喬韓森獨特的聲音，為 2013 年的電影

中訓練有素的薩曼莎這個合成的 Siri 角色配音。 

你五分鐘後有一個會議。你想嘗試從床上起來嗎？ 

太搞笑了。 

這位演員現在公開反對 OpenAI 及其 CEO 山姆·阿特曼，說她的真實聲音和 OpenAI 為 ChatGPT 的更新模型創建

的聲音“Sky”太相似了。以下是“Sky”的聲音樣本： 

嘿，你好。進展得怎麼樣？你呢？ 
---- 
對喬韓森來說太相似了，她發布聲明說，我的朋友、家人和公眾都注意到最新的系統“Sky”的聲音聽起來像

我。我感到震驚、憤怒和難以置信。 

阿特曼反駁說，“Sky”的聲音不是斯嘉麗·喬韓森，從來沒有打算模仿她的聲音。我們在任何聯繫喬韓森之前

就已經選定了“Sky”的聲音演員。 

在 OpenAI 的博客中，該公司表示他們想要一個永恆、親切的聲音，並從超過 400 個聲音提交中篩選，最後

選擇了一位不同的女演員，說我們相信 A.I.的聲音不應故意模仿名人的獨特聲音。阿特曼不會透露他們聘請

誰為“Sky”配音，他說是為了保護他們的隱私。 
---- 
喬韓森不相信這一點，說阿特曼不僅在去年九月主動聯繫她，邀請她為 ChatGPT 4.0 配音，她說她拒絕了。她

還說，在發布的前兩天，阿特曼問她的經紀人是否會重新考慮，然後他在 5 月 13 日發布當天只發了一個字的

推文：“她”。 

我們詢問的人對 ChatGPT 的“Sky”聲音是否與喬韓森相似意見不一。 

我接受露西，聽起來像她。 
---- 
你認為這些聲音聽起來相似嗎，是還是否？ 

不，不太像。 

我不認為它聽起來相似。我不認為。我認為它足夠不同。 

人們可以隨意辯論。喬韓森已聘請法律顧問，稱這是為了保護她的個人形象和身份。至於 OpenAI，已暫停在

其產品中使用“Sky”聲音，其 CEO 道歉說，我們對喬韓森表示歉意，因為我們沒有更好地溝通。 
 

You can view this activity online at this link:  
https://linguadox.com/2024/05/28/cnn-news-highlights-scarjo-versus-openai/ 
 
 
 



Answers 
1) bot 2) eerily 3) field of research 4) founded 5) project 6) summer workshop 

 
Ten Second Trivia: In what year was Artificial Intelligence 4) founded as a 3) field of research?  
1935, 1956, 1970, or 1983? 
 
If you said 1956, your intelligence is not artificial. In 1956, Dartmouth College professor John McCarthy 
organized a 6) summer workshop around Alan Turing's question, Can Machines Think? McCarthy named 
the 5) project Artificial Intelligence and a field of research was born. 
 
Hollywood actress Scarlett Johansson has some serious issues with the new voice for the 1) bot in an 
update for OpenAI's ChatGPT, the artificial intelligence program with which you can have conversations. 
She says that voice sounds 2) eerily similar to hers. CNN's Jason Carroll is on the story. 
 

1) audiences 2) distinctive 3) portraying 4) sci-fi romance 5) speaking out against 6) synthetic 
 
Good morning, Theodore. Morning. 
You never saw her face in the 4) sci-fi romance titled "Her", but 1) audiences knew it was Scarlett 
Johansson's 2) distinctive voice 3) portraying Samantha, the 6) synthetic Siri-like character in the 2013 film. 
You have a meeting in five minutes. You want to try getting out of bed? You’re too funny. 
 
The actor is now 5) speaking out against OpenAI and its CEO Sam Altman, saying her real voice sounds 
too close to the one OpenAI created for ChatGPT's updated model. The artificial voice goes by the name 
"Sky."  
Here's a sample of what Sky sounds like: Hey there. It's going great. How about you? 
 

1) cast 2) deliberately mimic  3) general public 4) outreach 5) released a statement 6) reveal 
 
Too similar for Johansson, she 5) released a statement saying, “…my friends, family, and the 3) general 
public, all noted how much the newest system named "Sky" sounded like me. I was shocked, angered, and 
in disbelief.” 
 
Altman fired back saying the voice of Sky is not Scarlett Johansson, and it was never intended to resemble 
hers. We 1) cast the voice actor behind Sky's voice before any 4) outreach to Ms. Johansson. 
 
On OpenAI's blog, it said the company wanted a voice that was timeless, approachable, and it narrows the 
field of more than 400 voice submissions and settled on a different actress saying, we believe that A.I. 
voices should not 2) deliberately mimic a celebrity's distinctive voice. Altman would not 6) reveal who they 
hired to voice Sky, he says, to protect their privacy. 
 

1) agent 2) buying that 3) declined 4) offer 5) reconsider 6) split 
 
Johansson isn't 2) buying that, saying not only did Altman reach out last September with an 4) offer to have 
her voice ChatGPT 4.0, which she says she 3) declined. She also says two days before it was released. 
Altman asked her 1) agent if she would 5) reconsider, then he tweeted this on May 13th, the day of its 
release, just one word: her. 
People we spoke to were 6) split on whether ChatGPT Sky sounds similar to Johansson? 
I accept Lucy, how it sounds like her. 
 

1) apologizing 2) debate 3) hired 4) legal counsel 5) likeness 6) paused 
 
Do you think the voices sound similar, yes or no? No, not really. 
I don't think it sounds similar. I don't. I think it's distinct enough. 
 
People can 2) debate all they want. Johansson has 3) hired 4) legal counsel, saying this is about protecting 
her person's 5) likeness and identity. As for OpenAI, it 6) paused the use of Sky voice and its products, its 
CEO 1) apologizing saying, we are sorry to Ms. Johansson, that we didn't communicate better. 
 


